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Vallavanemale lisatasu maksmine 
 
2013., 2014. ja 2015 aastad on olnud seotud märkimisväärsete muudatustega Tapa 
Vallavalitsuse töös. Toimus struktuuri muutmine ning koosseisu vähendamine, mis tõi kaasa  
töötajate koondamised ja lahkumised. Tööd jätkavatele ametnikele ja ka vallavanemale on 
see kaasa toonud töökoormuse suurenemise. Suur osa aastast on olnud täitmata 
haridusnõuniku ametikoht ning vallavanem osales aktiivselt haridusteemaliste küsimuste 
lahendamisel. Vallavanemal tuli vähendatud meeskond motiveerida ning tulemuslikult tööle 
saada. 
Samal ajal on vallas väga palju investeeritud elukeskkonna ja infrastruktuuri parandamisse: 
lasteaedade Vikerkaar ja Pisipõnn soojustamine, Muusika- ja Kunstikooli ühendamine 
kaugküttega, Keskväljaku, J.Vilmsi platsi ja Jaama pargi haljastute rekonstrueerimine, 
Roheline, Eha ja Loode tänavate rekonstrueerimine, kõnniteede ehitamine, valla 
heakorratööde organiseerimise ümberkorraldamine, s.h. majandusüksuse käivitamine, 
mehitamine ja seadmete soetamine, Lehtse ja Jäneda katlamajade rekonstrueerimine, 
militaarobjektide lammutamine, sotsiaalelamispinna kvaliteedi parandamine. 
Vallavanema initsiatiivil on Tapa vallas edukalt käivitatud Kaasava eelarve projekt. Samuti 
on vallavanema juhtimisel sisse seatud väga head ja asjalikud tööalased kontaktid Tapal 
sõjaväebaasi laiendamist kureeriva Kaitseministeeriumiga. 
Vallavanem Alari Kirt on talle omase nõudlikkusega ning samaaegselt viisakalt oma 
meeskonna juhtimisega hakkama saanud. 
 
Lähtudes eeltoodust ja Kohaliku omavalitsuse korralduse seaduse § 22 lõike 1 punkti 19, § 
49 lg 4² ja Tapa valla põhimäärus § 33³ lg 1 alusel:   
 

1. Maksta valla 10. aastapäeval ametiasutuse heade töötulemuste eest Tapa vallavanem 
Alari Kirt`ile lisatasu 1075 eurot.  

 
2. Otsus jõustub teatavakstegemisest. 

 
 
 
 

Urmas Roosimägi 
Vallavolikogu esimees 

 
 
Eelnõu esitaja: 
 
Urmas Roosimägi 
Vallavolikogu esimees 
 
Eelnõu oli arutlusel 18.11.2015 toimunud eelarve- ja arengukomisjoni koosolekul. 


